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Přejeme všem vlastníkům příjemný podzim. 
 
Součástí vybavenosti bytů jsou přívody sdělovací techniky, kterými jsou např. 
domovní komunikátor s el. vrátným, telefon, televize (STA i kabelová), internet 
(DSL, kabelový, domovní) a jiné.   
V rámci rekonstrukce prostoru chodeb, abychom zlepšili jak funkčnost, tak i 
estetiku, bude nutné odstranit provizorní divoké slaboproudé rozvody, ovšem 
při zachování současné funkčnosti. Místo neestetických a nefunkčních 
chaotických rozvodů je nejlepší možností samostatně vedený kanál (trubka či 
lišta) pro každou jednotlivou jednotku z páteřního rozvodu z centrálního 
světlíku. V nejbližší době bude váš prostor zvnějšku zaměřen, pokud bude 
nutná vnitřní úprava, prosíme o krátkou spolupráci se zpřístupněním. Vedení 
bude v největší míře směrováno samozřejmě vně bytů, ale vzhledem k 
minimální tloušťce chodební zdi budou nutné určité úpravy. 
 
Jednotlivé individuální rozvody jsou tyto: koaxiální kabel STA, koaxiální kabel 
UPC, dvojitá kroucená dvojlinka telefon, UTP kabel domovní sítě, kabel 
domovního komunikátoru (pravděpodobně také UTP).  
 
Pro vaši jednotku spočívá úprava v zde doplnit a můžete si mezitím rozmyslet 
umístění zde doplnit. Současně bude nutné provést prostorem zde 
doplnit přivedení zde doplnit k vaší a sousedním jednotkám. Kromě elektrikářů 
budou k dispozici i zedníci, takže veškeré otvory budou bez zbytečného 
prodlení zapraveny. Následovat bude buď převedení původní kabeláže do 
nového umístění (s malou prodlevou) nebo rovnou natažení nové kabeláže 
(přepojení s minimální dobou výpadku služby). Tato úprava je doufáme 
poslední a napořád. Prosíme o nesobeckou spolupráci, je to v zájmu všech a 
bez souhry nebude možné chodby zkulturnit.  
 
Připomínáme, že vedení UPC a O2/T-M jsou tzv. veřejné komunikační sítě 
podle zvláštního předpisu, takže nemáme moc na vybranou (udělat to hezky 
nebo hnusně), a zbytek je v našem uživatelském zájmu. Pokud by někdo 
kategoricky nesouhlasil s připojením, nikoho nemůžeme nutit, nechť to tedy dá 
písemně, nejlépe s úředně ověřeným podpisem. Společenství bude doklad 
potřebovat v případném sporu s poskytovatelem.  
 
Děkujeme za pochopení.  
 
Za výbor SVJ 
 
David Ledvina 
 
* Text psaný kurzívou se liší jednotka od jednotky.  


